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Haber-Yorum 

Savaş Alanı Olmayacak! 

 

Haber:  

Kraliyet Divanı tarafından yapılan bir açıklamada Kral Abdullah’ın, ABD 
Kongresi üyelerinin yardımcılarından oluşan bir heyeti başkent Amman’daki 
Hüseyiniye Sarayı’nda kabul ettiği ve “bölgedeki güncel gelişmelerin” ele 
alındığı toplantıda, “Ürdün’ün bir savaş alanı olmayacağını ve halkının 
hayatının tehlikeye atılmasına izin vermeyeceğini” söylediği aktarıldı.  

 

Yorum:  

Ürdün Kralı Abdullah, “Bölgedeki durumu yatıştırmak ve bölgesel bir savaşa 
sürüklenmemek için kapsamlı bir ateşkese varmak üzere azami çaba sarf 
edilmesi gerektiğinden” bahsetti ve şöyle bir eklemede bulundu; “Gazze’ye 
yönelik savaş devam ettiği sürece bölge, istikrarını tehdit eden çatışma 
çemberinin genişlemesine karşı savunmasız kalacak. Bu da acil ve kalıcı bir 
ateşkese ulaşarak savaşı durdurmak için uluslararası çabaların 
yoğunlaştırılmasını gerektirmektedir.” 

Kral Abdullah, yaşananlardan Yahudi varlığını sorumlu tutmaya cesaret 
edemediği gibi gerek Yahudi varlığının suçlarına gerekse Gazze halkını 
öldürmek ve yok etmek için onlara sabah akşam bomba sağlayanların suçuna 
işaret etmedi; aksine sanki savaşın her iki tarafı da kendisi için aynıymış gibi 
konuştu! 

Diğer yandan Ürdün Dışişleri Bakanı Eymen es-Safadi dün (cumartesi) 
akşam El Arabiya’ya verdiği demeçte, “Ürdün, İran ve “İsrail’e” açık ve net bir 
şekilde hiç kimsenin krallığın semalarını ihlal etmesine ve Ürdünlülerin hayatını 
tehlikeye atmasına izin vermeyeceğini söyledi” ifadesini kullandı. Es-Safadi şu 
eklemede bulundu: “Ürdün hava sahası üzerinden geçen ve Ürdünlülere tehlike 
oluşturduğuna inanılan her unsura müdahale edilecek.” 

Bu konuşmadan, “Ürdünlülerin hayatı tehlikeye atılmadığı” sürece hiçbir 
şekilde karşı çıkılmayacağı, dolayısıyla Yahudi varlığının veya Amerika’nın 
uçakları Ürdün hava sahasının üzerinden uçsalar bile Ürdünlülerin hayatlarını 
tehlikeye atmadıkları sürece herhangi bir sorun olmayacağı anlaşılmaktadır!  

Es-Safadi, “İki taraf (İran ve Yahudi devleti kastediliyor) arasındaki çatışmalar 
işgali sona erdirmeyecek, Filistin’i özgürleştirmeyecek ve çatışmayı sona 
erdirmeyecek” derken doğru söylemiştir. Zira onun bu sözü doğrudur; çünkü 
bölge yöneticilerinden hiçbiri, kesinlikle ne Filistin’i ne de onun bir parçasını 
özgürleştirme görevini düşünüyor. Çünkü İran’ın mollaları da dahil olmak üzere 
bu varlığın pekiştirilmesine, güvenliğinin, istikrarının ve bekasının korunmasına 
doğrudan katkıda bulunurlarken bunu nasıl yapacaklar ki?!  
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